
Valtuustoaloite 2 

 

Hiihtoladulle on perinteisesti päässyt Järvelän urheilukentältä. Nyt kun urheilukentän 
juoksurata on jäädytetty luisteluradaksi, tätä mahdollisuutta ei tällä hetkellä ole. Pidämme 
kuitenkin tarpeellisena, että myös hiihtoladulle pääsisi suoraan urheilukentältä. Se parantaisi 
niin koululaisten kuin autolla hiihtämään tulijoiden ladulle lähtöä.  Esitämme, että hiihtoreitti 
alkaisi Urheilutalon luota ja kulkisi urheilukentän reunaa nykyiselle ladun aloituspaikalle 
Kuusitiellä. Kulku koululaisille olisi toimiva ja Urheilutalon edusta voisi toimia hiihtäjien 
pysäköintipaikkana.  
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